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                          PROTOKÓŁ 

z LXII w kadencji 2018-2024 sesja Rady Miejskiej w Suchedniowie  

z dnia 15 grudnia 2023 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław nieobecny   

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar obecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Obara Mirosław nieobecny   

9 Pająk Arkadiusz obecny   

10 Pałac Marcin obecny   

11 Salwa Anna obecna   

12 Słoma Paweł obecny   

13 Stępień Małgorzata obecna   

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

obecni 13 

wszyscy 15 

procent 86,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 15:40 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 

p. Cezary Błach - Burmistrz MiG 

p. Dariusz Miernik – Z-ca Burmistrza 

p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 

 

Zaproszeni goście: 

Magdalena Kania – Z-ca Kierownika M/G Ośrodka Pomocy Społecznej 

p. Jerzy Żmijewski – radny Radny Powiatu Skarżyskiego 

 

Przewodniczący Osiedli i Sołtysi. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Stwierdzono obecność 14 radnych 

3. Powołanie sekretarza obrad (radny Arkadiusz Pająk). 

Przewodniczący Rady Miejskiej na sekretarza obrad powołał radnego Arkadiusz Pająka. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie projektu porządku obrad, 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM odczytał projekt porządku obrad niniejszej sesji 

(projekt porządku obrad w załączeniu do protokołu). 

Do projektu porządku obrad nie wniesiono uwag i propozycji zmian. 

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 15 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 
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5. Przyjęcie protokołu z LX sesji Rady Miejskiej. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z LX sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 
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13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

6. Wystąpienia zaproszonych gości. 

Dyskusji nie odnotowano. 

7. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

Dyskusji nie odnotowano.  

8. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

Dyskusji nie odnotowano.  

9. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza oraz Urzedu Miasta i Gminy 

Suchedniów za okres od 24 listopada do 15 grudnia 2023 r. przedstawił Pan Cezary Błach – 

Burmistrz (pisemna Informacja w załączeniu do protokołu).  

 

10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” 

Gminy Suchedniów na lata 2024 – 2028. 

10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Magdalena Kania – Z-ca Kierownika M/G Ośrodka Pomocy 

Społecznej (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

10.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma – Przewodniczący 

Komisji.  

10.c. dyskusja 

Dyskusji nie odnotowano  

10.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Posiłek w szkole                          

i w domu” Gminy Suchedniów na lata 2024 – 2028. 

Uchwała Nr 398/LXII/2023 w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Posiłek w szkole                             

i w domu” Gminy Suchedniów na lata 2024 – 2028 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia programu osłonowego 
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„Posiłek w szkole i w domu” Gminy Suchedniów na lata 2024 – 2028. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 
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13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

11. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego                    

do przyznania pomocy w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz 

określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Magdalena Kania – Z-ca Kierownika M/G Ośrodka Pomocy 

Społecznej (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

11.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma – Przewodniczący 

Komisji.  

11.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano  

11.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do przyznania pomocy w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz 

określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028. 

Uchwała Nr 399/LXII/2023 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do przyznania pomocy w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz 

określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028 stanowi załącznik                   

do niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w formie 
świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz określenia 
zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i 
rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 
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domu” na lata 2024 – 2028. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 
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13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

12. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów na lata 

2024 – 2038. 

12.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak – Skarbnik Gminy (projekt uchwały                           

w załączeniu do protokołu).  

12.b. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów na lata 2024-2038, 

Pani Urszula Nowak – Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr 80/2023 VIII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 13 grudnia 2023 r.                            

w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2024 – 2038 (kserokopia uchwały w załączeniu do protokołu). 

Izba zaopiniowała pozytywnie projekt powyższej uchwały Rady Miejskiej w Suchedniowie.  

12.c. opinia Komisji Budżetu i Finansów 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (Wieloletniej Prognozie Finansowej) przedstawiła 

Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca Komisji.  

12.d. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (Wieloletniej Prognozie Finansowej) przedstawił 

Pan Marcin Pałac – Przewodniczący Komisji.  

12.e. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (Wieloletniej Prognozie Finansowej) przedstawił 

Pan Paweł Słoma – Przewodniczący Komisji.  

12.f. opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (Wieloletniej Prognozie Finansowej) przedstawił 

Pan Waldemar Krogulec – Przewodniczący Komisji.  

12.g. opinia Komisji Rewizyjnej, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (Wieloletniej Prognozie Finansowej) przedstawiła 

Pani Małgorzata Stępień – Przewodnicząca Komisji.  

12.h. dyskusja, 
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Radny Arkadiusz Pająk: Szanowni panowie Burmistrzowie. Będziemy remontować ulice  

Harcerską, Leśną, a co z ul. Źródłową, której naprawa jest bardzo potrzebna?  

Burmistrz Cezary Błach: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, 

ulica Źródłowa znajduje się w terenie kolejowym dla którego kolej, nie ma uregulowanego stanu 

prawnego, więc nie ma możliwości majątkowych, aby Gmina finansowała prace na tej drodze.  

Gmina wykonuje prace na drogach, na których my jesteśmy właścicielem. Będą to inwestycje 

realizowane z programu Polski Ład.  Wszyscy sobie zdajemy sprawę z tego, że jest wiele ważnych 

dróg do remontu w tym ulica Źródłowa, na którą Państwo wielokrotnie wskazywali. Będziemy                   

o tym mówić przy przedstawianiu projektu budżetu na rok 2024. W tym projekcie zabezpieczone 

zostały środki na opracowanie dokumentacji projektowej na remont ul Źródłowej.                          

12.i. głosowanie nad uchwałą w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2024 – 2038. 

Uchwała Nr 400/LXII/2023 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2024 – 2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Suchedniów na lata 2024 – 2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 
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3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

13. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Suchedniów na 2024 rok. 

13.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały (projekt budżetu na 2024 rok) przedstawił Pan Cezary Błach – Burmistrz MiG 

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu).  

13.b. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Suchedniów na 2024 rok, 

Pani Urszula Nowak – Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr 79/2023 VIII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 13 grudnia 2023 r.                            

w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Suchedniów na 2024 r. (kserokopia 

uchwały w załączeniu do protokołu). 

Izba zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały budżetowej Gminy Suchedniów na 2024 r.  

12.c. opinia Komisji Budżetu i Finansów 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (projekcie budżetu) przedstawiła Pani Lidia 

Frątczak – Przewodnicząca Komisji.  

12.d. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 
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Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (projekcie budżetu) przedstawił Pan Marcin Pałac 

– Przewodniczący Komisji.  

12.e. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (projekcie budżetu) przedstawił Pan Paweł Słoma – 

Przewodniczący Komisji.  

12.f. opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (projekcie budżetu) przedstawił Pan Waldemar 

Krogulec – Przewodniczący Komisji.  

12.g. opinia Komisji Rewizyjnej, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały (projekcie budżetu) przedstawiła Pani Małgorzata 

Stępień – Przewodnicząca Komisji.  

13.h. dyskusja,  

Burmistrz Cezary Błach: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, ja sobie 

jeszcze pozwolę na takie dwa zdania komentarza, jeżeli chodzi o budżet. Rozmawialiśmy na temat 

tego budżetu na komisjach, jak zwykle burzliwie, tak można powiedzieć. Dlaczego chciałem zabrać 

głos, dlatego że czasami w takiej przestrzeni publicznej pojawiają się różne opinie na temat budżetu 

Gminy Suchedniów, na temat kondycji finansowej. Wydaje mi się, że takie dwa zdania powinny 

tutaj wybrzmieć. Oczywiście zdajemy sobie wszyscy sprawę to jak nieraz, rozmawiamy czy na 

komisjach czy na sesji, że potrzeb mamy zawsze bardzo wiele. Tych potrzeb nie da się nigdy 

zrealizować od razu wszystkich, zawsze musimy ze względów i też tych finansowych, ale również 

organizacyjnych dzielić to na jakieś etapy, sukcesywnie realizować pewne przedsięwzięcia. 

Chciałem zwrócić uwagę na wzrost wydatków bieżących roku 2024 w stosunku do roku 2023                         

o ponad 4 miliony złotych, czyli to jest wzrost wydatków koniecznych do poniesienia ze względu, 

przede wszystkim, na właśnie wzrost płacy minimalnej, inflację czyli wzrost kosztów bieżącego 

funkcjonowania Gminy czyli energii, tych wszystkich mediów, za które musimy płacić czyli ponad 

4 miliony złotych musimy zabezpieczyć. Jeżeli teraz połączymy to z tym, co Pani Skarbnik 

powiedziała, że aby uchwalić budżet musimy mieć dochody bieżące. Dochody te muszą pokryć 

wydatki bieżące, więc macie państwo skalę problemu z jakimi się musimy zmierzyć, nie z naszej 

winy, bo to są wszystko czynniki zewnętrzne. Z drugiej strony wpływy z podatku, na przykład                      

od nieruchomości to jest tylko 11% wpływów budżetu, dochody, które nie są tymi dochodami 

sztywnymi które, też czytałem to jest 55%, są to dochody na administrację, na utrzymanie zieleni,  

utrzymanie dróg, utrzymanie oświetlenia, czyli jest to ta skala problemu z którymi się musimy 

zmierzyć, ale zmierzyliśmy się i ten budżet jest do uchwalenia. Chciałem podkreślić też to, że my 

go uchwalamy w tym roku nie na koniec roku tylko wcześniej, czyli jest to też taki sygnał do tego, 

że w Gminie Suchedniów nie dzieje się źle. Dzieje się można powiedzieć dobrze, bo oprócz tego    

że musimy te wydatki bieżące podnieść o te 4 miliony złotych, ponad to jednak nasze wydatki 

majątkowe planowane na przyszły rok to jest ponad 18%. Jeżeli ja dobrze liczę nasze inwestycje na 
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przyszły rok to jest 12 zadań inwestycyjnych, gdzie wysiłek finansowy i organizacyjny będzie też 

znaczny. Także pomimo tego, że tak jak mówimy budżet jest trudny, bo jest trudny to sobie trzeba 

powiedzieć, że nie wszystko to co chcielibyśmy udało się w tym budżecie zawrzeć. Niemniej 

jednak w moim odczuciu to co się  nie udało, to właśnie wynika stąd, że to otoczenie od Nas 

wymusza pewne wydatkowanie środków w określony sposób, nie mamy takiej swobody, jaką 

byśmy chcieli mieć jako samorząd, aby te wszystkie dochody, które mamy żebyśmy mogli nimi 

dobrowolnie dysponować na potrzeby, które mamy. Mimo wszystko wydaje mi się, że jest to dobry 

budżet. Jeżeli te wszystkie nasze zamierzenia, które są zaplanowane na przyszły rok się powiodą,     

to naprawdę będzie to kolejny, taki można powiedzieć, dobry rok dla Gminy Suchedniów i dla 

mieszkańców, ponieważ wiele z problemów, które mamy z tych oczekiwań, które mieszkańcy 

wnoszą będzie spełnionych.  

Przewodniczący Rady: Dziękuje bardzo, widzę że nie ma chętnych do zabrania głosu, 

to ja jeszcze może, taka uwaga moja odnośnie budżetu. Tak jak Pan Burmistrz powiedział bardzo 

dużo inwestycji, z czego się bardzo cieszymy bo są oczekiwane od mieszkańców te inwestycje, ale 

tylko troszkę taka obawa jest, jeśli chodzi o pracowników urzędu, czy innych pracowników, którzy 

nie będą mieli podniesionej pensji minimalnej krajowej. Tutaj obawa jest, że jednak Ci pracownicy 

wykonywujący dużą pracę i przy takim jeszcze właśnie natłoku inwestycji i troszkę, może tak w 

jakiś sposób tu panie Burmistrzu, coś dobrze byłoby żeby zrobić a druga jeszcze sprawa to odnośnie 

sportu to też troszeczkę, takie troszkę słabe, można powiedzieć troszkę. Znaczy może nie słabe, ale 

lepsze może dofinansowanie tutaj w tym kierunku, ten też troszkę mi brakuje właśnie żeby był 

lepsze dofinansowanie, ale przede wszystkim pracownicy urzędu, proszę Panie Burmistrzu. 

Burmistrz Cezary Błach: Panie przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, oczywiście 

też to Pan Przewodniczący powiedział prawdę, że biorąc pod uwagę skalę wzrostu tych wydatków 

bieżących na chwilę obecną, żeby właśnie z stroną dochodową i z wydatkową zrównoważyć.                                   

Na dzisiaj, nie stać nas na to, żeby tą skalą tej podwyżki pensji minimalnej, którą tutaj też 

troszeczkę skoryguje, bo na doprowadzenie tych najniższych wynagrodzeń do tych wymogów 

pensji minimalnej są środki zabezpieczone. Natomiast nie udało się na chwilę obecną zmienić całej 

siatki płac pozostałym pracownikom, którzy zajmują wyższe stanowiska, którzy dzisiaj zarabiają 

już więcej niż ta pensja minimalna. I to jest prawda, ja też nad tym ubolewam, że na chwilę obecną, 

nie dało się tego zrobić, bo zdaję sobie też sprawę z tego, że jeżeli tego nie zrobimy, to trzeba się 

liczyć z tym że ludzie będą odchodzić z pracy to jest raz. Dwa że nie będzie chętnych, którzy będą 

przychodzić do pracy w samorządzie czyli w instytucjach publicznych, ponieważ, no to jest jednak 

odpowiedzialność na niektórych stanowiskach i trudno sobie wyobrazić żeby taka osoba zarabiała 

tyle. Dlatego też i zacząłem już tutaj rozmowy wspólnie z Zastępcą, zaczęliśmy rozmowy                                  

w jednostkach na razie, jesteśmy po rozmowie w jednej, w jednej z naszych jednostek, gdzie 

będziemy starali się poczynić takie starania, aby w jak najszybciej w trakcie roku budżetowego, być 

może do końca pierwszego kwartału wygospodarować środki na te podwyżki dla pozostałych 

pracowników. Jednak to się będzie wiązało z pewnym naszym wysiłkiem, wszystkich naszych 

jednostek, bo wiemy że tych pieniędzy nie przybywa. Jest troszkę optymizmu po tym pierwszym 

spotkaniu z jedną z naszych jednostek, że jest to do zrobienia, jest to do wykonania, więc myślę,                    
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że też uda się w najbliższych miesiącach, żeby te pensje dla pozostałej kadry, nie tylko urzędniczej 

ale tych pracowników naszych jednostek, aby one też wzrosły, żeby nie następowało to 

spłaszczenie wynagrodzeń, bo to naprawdę będzie bardzo niedobre zjawisko.  

13.i. głosowanie nad uchwałą w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Suchedniów na 2024 rok. 

Uchwała Nr 401/LXII/2023 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Suchedniów na 2024 rok 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Suchedniów na 2024 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 
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8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

14. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Ramowego Planu Finansowania Zadań Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2024. 

14.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk – Przewodnicząca Komisji (projekt uchwały 

w załączeniu do protokołu).  

14.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinie Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma – Przewodniczący 

Komisji. 

14.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano  

14.d. głosowanie nad uchwała w sprawie przyjęcia Ramowego Planu Finansowania Zadań 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2024. 

Uchwała Nr 402/LXII/2023 w sprawie przyjęcia Ramowego Planu Finansowania Zadań 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2024 stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwała w sprawie przyjęcia Ramowego Planu 
Finansowania Zadań Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 
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Suchedniów na rok 2024. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 
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13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2023 – 2038. 

15.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak – Skarbnik Gminy (projekt uchwały                            

w załączeniu do protokołu).  

15.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywna opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak – 

Przewodnicząca Komisji.  

15.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano  

15.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2023 – 2038. 

Uchwała Nr 403/LXII/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2023 – 2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Suchedniów na lata 2023 – 2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 
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PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

16. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2023. 

16.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak – Skarbnik Gminy (projekt uchwały                            

w załączeniu do protokołu).  

16.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywna opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak – 

Przewodnicząca Komisji.  
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16.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano  

16.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2023. 

Uchwała Nr 404/LXII/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2023 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów 
na rok 2023. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 
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8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

17. Projekt uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

17.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                                   

w załączeniu do protokołu).  

17.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinie Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac – Przewodniczący 

Komisji. 

17.c. dyskusja,  

Radna Lidia Frątczak: nie wiem czy dobrze zrozumiałam, jak Pan prezentował tutaj ten projekt 

uchwały, żeby można było sprzedać taką działkę, to należy tam spełnić bodajże cztery kryteria. 

Między innymi nie może być zaległości w podatku od nieruchomości, opłaty rocznej i tak dalej.                      

I potem kolejny, tam był punkt, że gdy nie spełnia się tych kryteriów to Rada może podjąć decyzję, 

że można taką działkę sprzedać.  

Z-ca Burmistrza Dariusz Miernik : Tak, no bo zbycie następuje w drodze ustawy i ustawa określa 

warunki w jakich to ta sprzedaż może nastąpić. Jednak ustawodawca tutaj określa, że uchwałą Rady 

należy przyjąć jakieś uwarunkowania, które lokalnie mogą być też przyjęte i zrealizowane                            

w związku z przeznaczeniem nieruchomości stanowiących użytkowanie wieczyste do sprzedaży. 

Tutaj proponujemy, żeby właśnie spełnione zostały takie warunki, że jeśli nieruchomość została 

przeznaczona, pierwsza sprawa musi być wniosek użytkownika wieczystego, który chce to kupić. 

Realizujemy na wniosek, następny punkt, że nieruchomość została zagospodarowana zgodnie                        

z celem w jakim oddana została w użytkowanie wieczyste. Kolejny punkt no jesteśmy                                    
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w przededniu przystąpienia do opracowania ogólnego miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Czyli też nieruchomość ta powinna być zabudowana i nieprzeznaczona w planie                 

w obecnie obowiązującym miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego albo w przypadku 

braku planów studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego, na potrzeby 

zarezerwowania terenów pod realizację celów publicznych. Czyli mamy jakieś inne, jeśli działka 

tak jest zabudowana. No to wiadomo jeśli chcielibyśmy na jakieś cele publiczne ją przeznaczyć, 

możemy to zrobić, z tym że no to ta zabudowa, nakłady które poniesione zostały na tą zabudowę, 

trzeba byłoby w jakiś sposób zrekompensować takiemu użytkownikowi wieczystemu. Kolejny 

warunek, to ten o którym Pani radna wspomniała, że nie może być zadłużenia, zaległości                              

w stosunku do gminy z tytułu opłat rocznych za użytkowanie wieczyste, bądź z tytułu podatku 

nieruchomości. Jeśli te warunki zostałyby wszystkie spełnione tak, no to powiedzmy moglibyśmy 

ten wniosek rozpatrzeć na podstawie uchwały i na podstawie ustawy, w przypadku gdy któryś                        

z tych warunków nie byłby spełniony, wtedy moglibyśmy ją zbyć, sprzedać, za zgodą Rady 

Miejskiej. 

Radna Lidia Frątczak: Tak i teraz moje pytanie, Panie Burmistrzu. Czy ustawodawca narzuca na 

nas, że w projekcie uchwały musi być ten zapis, że Rada może nie wiem, wyrazić zgodę                        

i podjąć taką uchwałę, że mimo, że są niespełnione te poszczególne punkty? Czy to jest wymóg 

ustawodawcy, że my określamy warunki na jakich mamy sprzedać i zasady tej sprzedaży? Jeżeli ta 

osoba, która chce kupić, tych warunków nie spełnia, czy już czy musimy w to mieszać, że tak 

powiem Radę, czy nie spełnia warunków które my tam mamy i w zasadzie nie mam możliwości 

kupienia tej działki.  

Z-ca Burmistrza: No myślę, że możemy tak zrobić, że jeśli nie będzie spełniał tych warunków,                  

no to nie będzie możliwości sprzedaży w tym momencie. 

Radna Lidia Frątczak: Ja myślę , że w tym przypadku, w tym momencie, podejrzewam że chyba 

żaden radny nie podniósłby ręki za tym, żeby taką działkę sprzedać, jeżeli nie spełnia tych 

kryteriów. 

Z-ca Burmistrza: Tak, ale to  jedno drugiemu nie wyklucza tak, no bo jeśli są spełnione warunki,  

to wiadomo że możemy sprzedać.  

Radna Lidia Frątczak: Ale jeżeli nie są spełnione ? 

Z-ca Burmistrza: Jeżeli nie są spełnione, możemy tutaj się spotkać, a możemy, no najbardziej 

dyskusyjny to wydaje mi się będzie potrzeba zarezerwowania terenów pod realizację celów 

publicznych, tak i to może być najbardziej dyskusyjny temat, no bo inne, powiedzmy są faktycznie 

takie oczywiste zadłużenie w stosunku do gminy czy, czy oddanie czy zagospodarowanie zgodnie   

z celem a tutaj organizacja tych celów publicznych. No to tu może być jakiś dyskusyjny temat                    

w sytuacji, gdy mamy tych planów miejscowych na tą chwilę niewiele, a dla terenów gdzie nie są 

objęte planem, no jakieś mamy powiedzmy planowane przeznaczenie i tu chyba ta uchwała Rady, 

czy zgoda Rady byłaby, no takim że tak, powiem pożądanym, pożądaną formą. 
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Burmistrz Cezary Błach: jeżeli jeszcze mogę tutaj jako takie uzupełnienie. Z tego co zrozumiałem 

pytanie, ono dotyczyło tego, czy jeżeli Rada podejmie taką uchwałę, ustali pewne kryteria,                           

czy będzie możliwe sprzedanie takiej nieruchomości jeżeli te kryteria nie będą spełnione. Więc                      

do tego trzeba podejść w ten sposób, że skoro Rada Miejska uchwala pewne zasady, więc trudno 

oczekiwać żeby te zasady były jakby później w jakiś sposób łamane prawda, jeżeli one są 

określone, one będą musiały być przestrzegane, bo to jak tutaj mieliśmy doświadczenia                                   

z niektórymi nieruchomościami, to pewne zasady które są ustalane przez Radę, one obowiązują 

wszystkich, jeżeli by była taka sytuacja, że ktoś by chciał taką nieruchomość nabyć z pominięciem 

tych zasad, no to wydaje się że nie można byłoby stosować jakiegoś odstępstwa od tej uchwały. 

Należałoby po prostu tak, jeżeli już zmienić kryteria ale one powinny wtedy obowiązywać 

wszystkich prawda. Czyli musiały być równość względną to jak, obowiązuje również względem 

prawa, więc tutaj też na ustalenie pewnych zasad już obliguje później też nawet organ wykonawczy 

czy również wszystkie organy Gminy do tego, żeby stosować te zasady równo do wszystkich 

mieszkańców.  

Radny Eugeniusz Zegadło: w tym projekcie ustawy, są pewne nieścisłości. Polegają                                   

na niekorzyść Gminy. Tu przykład przytoczę, że jeśli czynsz za nieruchomość jest mały na przykład 

30 zł czy 40 zł, dwudziestokrotność, są to śmieszne sumy i na tym będzie pokrzywdzony Urząd 

Miasta. Więc ja tu uważam, że są pewne nieścisłości w tej ustawie w związku ze sprzedażą. 

Z-ca Burmistrza: ustawodawca nie wskazuje tutaj, jaka ma być wartość. Wartość określona jest                             

na podstawie operatu szacunkowego i my tą wartość mamy, prawo ustalać, to już jest z mocy 

ustawy że to ma być dwudziestokrotność. Kilka lat temu podejmowaliśmy uchwałę jeśli chodzi                      

o zabudowę mieszkaniową. Tam też ustawodawca określił tą wartość, na 20 lat rozliczył. Wartość 

opłaty za użytkowanie wieczyste, ta roczna wysokość była pomnożona razy 20. Tu jest taka sama 

konstrukcja. To jest z mocy przepisów, z mocy ustawy Tutaj nie mamy możliwości zmiany tej 

krotności, że tak powiem. Jeśli chodzi o wartość  jaka to jest kwota, to mamy obowiązek co kilka 

lat aktualizować te opłaty i mamy takie prawo żeby je aktualizować. To że są ustalone na jakimś 

tam poziomie wynika z wielu czynników które wpływają na operat szacunkowy danej 

nieruchomości. Operaty szacunkowe w oparciu o odpowiednie przepisy, są przygotowywane przez 

rzeczoznawców majątkowych. 

Radny Eugeniusz Zegadło:  A jak duży czynsz na przykład 1000 zł czy więcej, no to wiadomo że 

ta suma będzie za działkę duża, ale jak jest czynsz bardzo mały. No to będzie śmieszna suma                          

i Urząd z tego nie będzie miał żadnej korzyści, jakby normalnie jakby sprzedawał działkę                                                                   

na przetargu. 

Z-ca Burmistrza: jeśli chodzi o wysokość tego wysokość tej składki za użytkowanie wieczyste, no 

to to co wspomniałem, nieruchomość nieruchomości nie jest równa. Ważna jest lokalizacja, ważne 

położenie, parametry techniczne tej działki, także no tu różne uwarunkowań uzbrojenie, różne 

uwarunkowania mają wpływ na wartość nieruchomości i wartość opłaty rocznej z tytułu 

użytkowania wieczystego. 



23 
 

17.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

Uchwała Nr 405/LXII/2023 w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych stanowi załącznik                            

do niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży 
nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz 
szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz 
ich użytkowników wieczystych. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.69 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 
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7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

 

18. Projekt uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat od ceny sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

18.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                                

w załączeniu do protokołu).  

18.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinie Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac – Przewodniczący 

Komisji. 

18.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano 

18.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie warunków udzielania bonifikat od ceny sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

Uchwała Nr 406/LXII/2023 w sprawie warunków udzielania bonifikat od ceny sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych stanowi załącznik                               

do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie warunków udzielania bonifikat od 
ceny sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 
wieczystych. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 15 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 
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15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

19. Sprawy różne 

Przewodnicząca Osiedla Nr 5 Ewa Antosik: Panie Przewodniczący, Panowie radni, Panie 

Burmistrzu, chciałam zapytać. Bardzo się cieszę że to światło się świeci teraz na okrągło. Dokąd to 

światło tak się będzie świeciło, no bo jest bardzo ładnie teraz na terenie miasta, oświetlenie 

świąteczne, idzie się, fajnie świeci się. 

Burmistrz Cezary Błach: Odpowiadając na to pytanie, tutaj troszeczkę może rozszerzę tą sytuację 

też dla jasności. Jesteśmy w okresie przedświątecznym., a druga rzecz, że jednak udało nam się 

dokonać pewnego oszczędności. Na tyle na ile można wychodzimy naprzeciw tym prośbom 

mieszkańców i również Państwa radnym i na chwilę obecną co najmniej do końca roku, jak nie 

troszkę dłużej też światła będą świeciły się przez całą noc. Myślę, że być może uda się, aby ten 

okres był dłuższy, ale na pewno Państwo zauważyliście, że mamy na terenie miasta wiele ozdób 

świątecznych. Chciałbym powiedzieć, że te ozdoby nie kosztowały Gminy Suchedniów nic. To są 

ozdoby świąteczne zakupione w ramach Lokalnej Grupy Działania Wokół Łysej Góry, które 

stanowiły tak jakby promocje terenu Gór Świętokrzyskich. Te samorządy, które wchodzą w skład 

Grupy Wokół Łysej Góry proponowały co by chciały, jako taką promocję dla mieszkańców dla 

turystów. Gmina Suchedniów zdecydowała się na zakup ozdób świątecznych. Z tego co pamiętam 

te ozdoby kosztowały około 200 tysięcy złotych i w całości zostały sfinansowane ze środków 

unijnych bez udziału środków Gminy Suchedniów. W zeszłym roku, jeszcze nie było takich 

możliwości ze względu na remonty, żeby te wszystkie ozdoby zawisły. W tym roku, już taka 

możliwość jest więc zdecydowaliśmy, że zawiesimy te ozdoby, żeby promowały nasze miasto                        

i z tego co wiemy, z tego co głosy dochodzą, to jest bardzo pozytywny odzew zarówno ze strony 

mieszkańców jak i osób które przejeżdżają przez gminę Suchedniów. Także, oby tak się działo tak 

dalej i oby jak najdłużej się świeciły. 

Przewodniczący Rady: bardzo piękne te ozdoby, tak jest, w tym punkcie ktoś jeszcze chciał zabrać 

głos. 

Radny Eugeniusz Zegadło: Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, chciałem 

zapytać co z tym parkiem jest? Wiem, że termin był do 6 grudnia, docelowo oddanie parku.                             

Czy zostały jakieś pieniądze dodatkowe przekazane,  jak to tam wygląda z tym parkiem.  

Burmistrz Cezary Błach: Szanowni państwo, tak termin zakończenia był 6 grudnia, natomiast tam 

na terenie placu budowy miało miejsce taki takie zdarzenie, że tam pojawił się złodziej. 

Wykonawcy zostały skradzione materiały, zgłosił to na policję. Trwa postępowanie                                          

i zdecydowaliśmy na się na aneksowanie tej umowy. Na wniosek wykonawcy, termin został 

przedłużony o ile dobrze pamiętam do 27 grudnia. Absolutnie nie wiąże się to z żadnymi 

dodatkowymi środkami finansowymi. Jednakże, ponieważ jest to finansowane właśnie z programu 

Polski Ład, który ma pewne takie restrykcje, związane z tym finansowaniem, nie jesteśmy                    
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w stanie już zmieścić się w tak zwanym okienku płatniczym w tym roku. Chodzi o to,                                          

że finansowanie polega na tym, że w momencie jak wykonawca złoży fakturę my wnioskujemy do 

Banku Gospodarstwa Krajowego o środki finansowe, bo w tym momencie zostały nam tylko środki 

z tej dotacji i Bank Gospodarstwa Krajowego ma takie okienko płatnicze, że tylko do 15 dnia 

danego miesiąca może te pieniądze wypłacić. Jeżeli wniosek wpłynie przed 15 wtedy te pieniądze 

będą wypłacone, jeżeli po 15 danego miesiąca to już nie, to już w miesiącu następnym. Więc jeżeli 

tutaj mamy ten termin przesunięty do 27, więc nie ma możliwości żebyśmy wystąpili do Banku 

Gospodarstwa Krajowego jeszcze w tym roku o te środki, żebyśmy je otrzymali i zapłacili. Stąd też 

mieliście Państwo w budżecie przeniesienie tych wydatków z tego roku na rok przyszły, ponieważ 

jeżeli ta inwestycja zostanie zakończona, jeżeli ją odbierzemy, będzie faktura, więc na początku 

stycznia wystąpimy do Banku Gospodarstwa Krajowego o wpłatę tej dotacji na nasze konto i wtedy 

my zapłacimy. Zapłacimy wykonawcy, więc stąd jest do takie przesuniecie i stąd jest to 

przesunięcie tych środków na rok przyszły, ale tak jak mówię, ono się nie wiąże w żaden sposób ze 

zwiększaniem kwoty, za jaką ta inwestycja będzie wykonana.  

20. Zamknięcie obrad 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady LXII-ej                     

w kadencji Sesji Rady Miejskiej. 

 

    Protokołował                                           Sekretarz obrad                                     Przewodniczący 

                                                                                                                                   Rady Miejskiej 

 

Mariusz Ślusarczyk                                    Arkadiusz Pająk                                 Krzysztof Adamiec 

 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl  

https://www.suchedniow.pl 
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